
 

Referat skolebestyrelsesmøde 
23.03.23 

Øhavsskolen 
 
 
 
 

Mødedato:  12.01-2023 
   

Tidspunkt:  Kl. 18.00-20.00.  
   

Mødenr.:   
   

Sted:  Personalerum Uglen 
   

Deltagere:  Skolebestyrelsen Øhavsskolen   
 

   
Fraværende:   

   
Afbud:  Eventuelt afbud meddeles til Line via Aula 

 

 

                                                                        



 

 

 

Side 1 

  
 
 
 
 
 

 

  
Mødedeltagere: Bestyrelsen 

Mødeleder: Formand 

Referent: Poul-Arne                                                                             

Afbud: Sanne 

 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig/Tid Line 5 minutter 

Sagsfremstilling  

Bemærkninger  Dagsordenen er godkendt 

 

Beslutning Vi skal holde tiden. Dagsorden er godkendt. 

 

 

 

Punkt 2 

 

 

Opfølgning på punkt fra sidste møde i forhold til om eleverne må forlade skolen i 

frikvartererne. 

Ansvarlig/tid Hanne 30 minutter 

Sagsfremstilling Opfølgning og drøftelse. 

Bemærkninger Elevrådet har haft punktet på deres møde og har forslag med tilbage 

 

Personalet ønsker for hele udskolingen at eleverne kan få lov til at forlade 

skolerne alle dage. 

 

Det er forældrenes ansvar at klæde deres børn på hjemmefra og lære dem at 

opføre sig ordentligt. 

 

Elevrepræsentanterne er delte omkring hvorvidt de skal have lov alle dage eller 

to dage som nu. Da det blev det indført var det for at styrke det sociale. 

 

Personalets udgangspunkt er at det er sjovere at være sammen med eleverne 

om nogle aktiviteter i stedet for at gå rundt og kontrollere eleverne 

 

Synspunktet om at 7. årgang slet ikke skal kunne forlade skolen overhovedet er 

også repræsenteret. 

 

Det handler om at klæde eleverne på. 

Elevrådet kan evt. drøfte emnet med eleverne. 

 

Bestyrelse kan evt. vedtage at man prøver at give eleverne lov. 

 

 

Beslutning Elevrådet anbefaler at 7. bliver på skolen første halvår. 



 

 

 

Side 2 

8. og 9. må gå ud i spisefrikvarteret hele året. Sidste halvår må 7. klasse 

ligeledes forlade skolen i spisefrikvarteret 

 

Bestyrelsen har vedtaget at elevrådets anbefaling skal afprøves i en periode.  

Perioden går fra efter påske og indtil sommerferien. 

 

Vigitgt at få talt med eleverne om at man er ambassadør for skolen. 

Kriterier for succes:  

Sund fornuft: Eleverne skal komme tilbage til skolen. Indkøbt slik skal ned i 

tasken til efter endt skoledag. 

Forældrene orienteres via bestyrelsens nyhedsbrev, og opfordrer forældrene til 

at tale med deres børn. 

 

 

 

 

Punkt 3 

 

 

Budget 2023 

Ansvarlig/tid Hanne / Poul-Arne 20 minutter  

Sagsfremstilling Fremlæggelse af Budget 2023.03.20 Herunder grundbeløb udmeldt til lejrskoler. 

Bemærkninger  

Beslutning Budgettet er godkendt 

Opmærksomheder: 

Vikardækning 

Udvikling i børnetallet 

Madordning i børnehaven 

 

I forhold til mat og akt. Budget - Opmærksomhed på Håndværk og Design 

Vi justerer hvis det er helt skævt. 

Godt at budgettet er afdelingsopdelt, så det er tydeligt hvor pengene bruges 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Punkt 4 Skoleårets planlægning 

Til godkendelse: 

 

Ansvarlig/tid Hanne/Poul-Arne 20 minutter 

 

Sagsfremstilling Timefordelingsplan  

Konvertering af understøttende undervisning for alle årgange.  

Bemærkninger  

Beslutning Timeplanerne er godkendte 

 



 

 

 

Side 3 

Punkt 5 Sammenlægning 

Ansvarlig/tid Hanne /Poul-Arne 

Sagsfremstilling Status for sammenlægning: Herunder orientering om sammenlæsning på 

Bøgebjerg. 

Status for Fællesbestyrelse. 

 

Bemærkninger Hanne og Poul-Arne orienterede om aldersintegration og sammenlæsning. 

 

Der er valgt en ny fællesbestyrelse ved fredsvalg. 

 

 

Beslutning  

 

 

 

Punkt 5 Orientering  

Ansvarlig/tid A. Ved formanden:  
B. Ved skolelederen:  
C. Ved medarbejdere 

       D:   Ved andre: 

Sagsfremstilling  

Bemærkninger Fra formanden: 

har fået en forældrehenvendelse vedr. 10. klasse.  

Der har været en god dialog med 10. klasseteamet, og der er begyndt at ske 

ændringer. 

 

Der har været henvendelser vedr. 5. årgang og dannelsen af nye klasser ved at 

blande de to eksisterende klasser.  

 

Der har været afholdt et forældremøde, hvor flertallet udtrykte sig positivt om 

dannelsen af de klasser. 

 

Bestyrelsen bakker op omkring de fag-professionelle og har tillid til de 

beslutninger skolen træffer til gavn for fællesskabets trivsel. 

 

Der skal arbejdes med principper i bestyrelsen. 

 

Skoleleder: 

Henvendelser vedr. personale skal rettes til Hanne Rygaard, og modtager 

medlemmer af bestyrelsen sådanne henvendelser, skal de sendes videre til 

Hanne. 

Det var en rigtig god pædagogisk weekend. 

 

Fra personalet: 

Der var en super elevfest tilbage i november 

Der skal være en gallafest  

Der tales om kostplan/kostpolitik i udskolingen 

 

Ved andre: 

Et ønske at den nye fællesbestyrelse har en arbejdslørdag, hvor der laves 

principper. 

Beslutning  

 

 



 

 

 

Side 4 

 

Punkt 6 Fremtidige punkter 

Ansvarlig  

Sagsfremstilling Principper:  
vikardækning 
Anti-mobbestrategi 
Rygning 
Kost 
Forældresamarbejde 
Kommunikation 
Mobiltelefoner - mobiltelefoni 
Andre principper skal bestyrelsen have lavet? 
 
 

Bemærkninger  

Beslutning   

 

EVT. 5 minutter 

 

 

 


